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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 24. maj 2012 stillet 
følgende spørgsmål nr. 617 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares foreløbigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 
Benedikte Kiær (KF).

Spørgsmål nr. 617:
”Hvilke typer køkkenfaciliteter er der planlagt på de kommende supersygehuse 
i de fem regioner, og er der andre af de planlagte sygehuse der alene vil have 
et anretterkøkken, som man planlægger i Hillerød?”

Svar:
Jeg har til brug for besvarelsen indhentet bidrag hos Danske Regioner. Jeg 
vender tilbage med endeligt svar, når jeg har modtaget de efterspurgte oplys-
ninger. 

Med venlig hilsen

Astrid Krag      /      Hanne Agerbak
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